
referat fra bestyrelsesmøde den 17.1.22, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Bjarke, Nanna, Lisa, Helle, Mette 

Afbud fra: Mette, Jesper, Marie 

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst    

Nyt fra børnehuset 
 Vuggestue, team 1, 2, 3 og 4 

 Personale 
 Børn special/støtte/almen 

 

 
 

 

Vuggestuen er fyldt op inkl. 2 børn 
på støttepladser. 

Pr. 1.3: 
Team 1: 25/12 + studerende 

Team 2: 30/5 
Team 3: 10/2 

Team 4: 47/6 
I team 3 og 4 er Pernille og Katrine 

ud over de faste på begge grupper. 
Signe støtte har timer i team 2 og 

4. 
1.4. kommer der endnu et barn til 

team 1, som bliver en 
overbelægning frem til sommer, 

hvor 9 børn starter i skole. 

 
En langtidssygemeldt. 

 
Ekstern Audit uden bemærkninger 

 



Information 
 Nyt fra kommunen 
 Tilsyn 
 Forældremøde til marts 

 

 

 Der er meget fokus på Corona 
håndtering, til diverse møder mm.  

  
Vi får visuelt ”pynt” der signalerer 

visionen ”fra middelfartbarn til 
verdensborger”. 

 
Det nye byråd vil styrke 

dagtilbudsområdet med egen chef. 
 

Der kommer tilsyn i Chili, som 

afsluttes med en tilsynsdialog, hvor 
Nanna deltager. 

 
Forældremøde den 7.3:  

Møde i grupperne først (1 time) 
Derefter valg til bestyrelsen (1 

time). 
Suppleanter (Jesper og Lisa) samt 

en fast (Nanna) er på valg. 
 

Mette skriver datoen på Aula. Mette 
og Nanna skriver invitation op til 

mødet. 
 

Budget 2021 
 

 

 

Budget 2021 ser fornuftigt ud, 

corona-udgifter taget i betragtning. 
Budget 2022 er på omkring 15 

millioner. Det er primært 
lønudgifter, der trækker budgettet 

op. 

   



Indkomne punkter 
 
Nanna: 

- Coronasituationen  

- Besøg fra politiker(e).  

- Det ekstraordinære møde før jul, 

hvordan går det nu?  

- Evaluering af forældrekaffe -herunder 

forældreengagement og den nye 

forældreforening  

- Orientering omkring "samling af alle 

forældrebestyrelsesformænd i alle 

daginstitutioner i Middelfart Kommune" 

 

Marie: 

- Tidspunktet for bestyrelsesmøderne - 

skal tidspunktet være skiftende, ligesom 

dagen skifter, eller skal den være fast 

som nu.  

- "Glemt tøj i garderoben" skal vi være 

behjælpelig med en udstilling på tørresnor 

eller lign.? 

 

 

 
 

Se ovenstående punkt 
 

Mette hører med forvaltningen ift. 
politiker-besøg. 

 
Forældrebrevet før jul var rigtig 

oplysende og noget vi vil gøre til en 
tradition hvert år til jul. 

 
Forældrekaffe fungerede ok på rød, 

men der var ikke så mange på 

grøn. Næste år skal datoen ikke 
falde sammen med julemandens 

ankomst i Middelfart. Vi ”prøver 
igen” i løbet af foråret. 

 
Støtteforeningen ligger lidt stille 

pga. corona. 
 

Vedr. samling af alle formænd. 
Nanna har kontakt til alle formænd 

i kommunen. Hun har mødtes med 
5 af de andre formænd før jul, et 

positivt møde. Der er møde igen på 
mandag. Formålet med gruppen er 

at give sparring og gode idéer fra 

dagtilbud til dagtilbud. Den gode 
tone er et krav. Der bliver rettet 

henvendelse til det nye b&u-udvalg 
og Fyns Stiftstidende har rettet 

henvendelse. 
 



Det er vedtaget, at der holdes fast i 
mødeaftner mandag, samt 

tidspunktet 17-19. 
 

Vi stiller borde op engang i mellem, 
hvor alt glemt tøj bliver lagt på – er 

det ikke væk efter et stykke tid, 
ryger det til genbrug. 

 
 

 

 

Eventuelt   

 


